 ၁၇၅ မိုင်နက်၊ အိဒါဟို အေဘက်ကားအရာ-	အဖြေအစည်း - က်ယုပုနုနုညု လမုးညးနု- အေကြေကြ အုပိပိရေ
	မူလ ရက်ကွဲ- ၀၆/၂၀၁၉ နေ့စဉ်စားစား/ရုပုနုညုစားစား- နံပါတ်- မူဘက်မုး စာမ်ကုးဝဲ 1
အေဘက်ကားအရာ-	ဝေပုစာ ဝဲဝဲဝဲ အေဝဲကြေကေကုပုခင်းမီး

၁။ အာမခံပေးပေးလစီ


Broadlawns က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး စတ္တ (BMC) မွ က်နုးမာရေစေတုးရွေကုးမီးအတြကု ကုနုးစားရိတ်းကို လုနုးမာထံမွ သုတုတုမတ္တတု အစုကေကုကွဲသြးပါမည။ ဝေတြေကုးတတိသြးမီးက သူတို၊ က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး စားရိတ်းအတြကု က်သုတုသညိပေးပုခင်းအားပုဖုဝဲ ကုညိပေးသုတုပါမည။ Broadlawns က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး စတ္တမွ လုနုးမာထံမွ က်နုးမာရေစေတုးရွေကုးမီးအတြကု က်သုတုသညိပေးကို ကေကုကွဲရနု အဆုဝဲဆုဝဲ လုပုဆေသြးပါမည။

၂။ ရည်ရွယ်ချက်

ဤအာမခံပေးပေးလစီ၏ ရည်ရွယ်ချက် Broadlawns က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး စတ္တမွ လုနုးမာထံကိုကုသဝဲဆုဝဲပေးပုခင်းအေပု ကုနုးစားရိတ်းကေကုကွဲပုခင်းဝဲဝဲ က်နုးမာရေစေတုးရွေကုးဆိုည ကုနုးစားရိတ်းကို မေပုသြးသညု လုနုးမာရေစေတုးရွေကုးအေအထားတြကု ကေကုကွဲပုခင်းမီးအတြကု က်သုတုသညိပေးလမုးမီးကို ထညွးစေရနု ပုဖုဝဲပါမည။ က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး ကုနုးစားရိတ်းကို ပေးသြးသညု လုနုးမာ အေပုဖုဝဲ ရရှိသညု အာမခံမီးကို ရှာပုရယုပီး သုတို၊ က်နုးမာရေစေတုးရွေကုးမီးအတြကု က်သုတုသညိပေးမာကု ပေးရနုစွာဝဲစွဲပီး Broadlawns က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး စတ္တမွလညး သုလုနုးမာထံမွ အခေကုးဝဲတြ ကေတုးခံရနု တာဝဲစွဲပါမည။

၃။ အဓိပတိသြးဆိုင်ကွဲ

- A. **အေရေပေဝဲ က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး-** အေရေပေဝဲ ဝဲဆေးဝါးကုသမီး ဝဲဝဲဝဲ အလုပုမား အကုပေဒ (EMTALA) တြကု ပုပကုနုးထားသညုအတိုင်း ခ်ကွဲဝဲ ဝဲဆေးဝါးကုသမီး မခံယုရပါက လုနုးမာအေပုဖုဝဲ ဆိုးရားသညု အသကုဘေးအခဲရာယု ကေကုကွဲသညု ခးစာကိုယု လုပုဆေသြးမီး ပံစွဲစေသညု သို၊ မဟုတု ကိုထြကုအဂါအစိတ္တပိုင်း လုပုဆေသြးပံထြကုသညုဆိုညညု ဆကီးမားလုံလာကွဲသညု လကရုကုမား ရှိစေသညု က်နုးမာရေစေတုးရွေကုးအေပုခင်းအေခင်းကို ဆိုလိုပါမည။ ကိုယုဝဲဆေသြးမီးသိမီး မီးဖြားလိုရိတ်ကုပုခင်းမီးလညး ပါဝဲပါမည။
- B. **ဝဲဆေးဝဲ-** က်နုးမာရေစေတုးရွေကုး ပုပုလုပုပေးသညု ဝဲဆေးဝဲဝဲဝဲ ဝဲဆေးဝဲကိုယုကု ဤအာမခံပေးပေးလစီအရ လုနုးမာထံမွ က်သုတုဝဲဝဲကေကုကွဲပေးသညု အဖြေအစည်းမီးကို ဝဲဆေဆိုပါမည။

 3ကမ္ဘာ့ မိနက် အိမ်ထောင်ရေး အဆင့်မြှင့်တင်ရေး	အဖြေအစည်း - ကံယုဂပနုဿန္တ လမ္ဗဝိသုဒ္ဓိ - အေကြေကြေ အုပ္ပိဝေရး	
	မူလ ရက်ကြီး - နောက်ဆုံး စတင်ဆေး/ပေးပို့ရမည့်နေ့ -	၀၆/၂၀၁၉ ရက်
အေပုဒ်အရာ -	ပေးပို့ပေးရမည့် အေပုဒ်အရာများ	

F. ရိုးရှင်းသည့် ဘာသာစကား အဖွဲ့ဝင် - BMC၏ အစုအဖွဲ့ စောင့်ရှောက်မှု; အစီအစဉ်အဖွဲ့ဝင်များ ဖျားရမ်းသည့် ဝေဒနာများကို ထောက်ပံ့မှု; အာမခံပေးလစီ အေ-၁၀၀၆ ကို အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့ဝင်များ ပေးပို့ပေးသည့် စာတမ်း။

G. ကုသမှု၊ နေရာပြောင်းရွှေ့မှု၊ အခြားဆေးကုသမှု ဝေဒနာများ - လူနာမှ ကံနန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု; ရယူပေးဆောင်မှု၊ ဆေးဝါး၊ ဆေးဝါး၊ နေရာပြောင်းရွှေ့မှု လူနာထံသို့ ပို့ပေးသည့် ဝေဒနာများ။

H. ဝေလန္တက္ကသိုလ် ကာလ - လူနာကို ကံနန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် နေ့မှစ၍ (၁) ကုသမှု၊ နေရာပြောင်းရွှေ့မှု၊ အခြားဆေးကုသမှု ဝေဒနာများကို ရက်ပေါင်း ၂၄၀ အဖွဲ့ဝင် (၂) ဤအာမခံပေးလစီ အခန်း ၄ ဘီကြောင့် ဖော်ပြထားသည့် အတိုင်း လူနာသို့ ပေးအပ်သည့် သတိပေးစာကြောင့် ဖော်ပြထားသည့် နေရာပြောင်းရွှေ့မှု၊ (၃) ထပ်မံဖော်ပြထားသည့် အသေးစိတ်အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့ဝင်များ နေရာပြောင်းရွှေ့မှု၊ နေရာပြောင်းရွှေ့မှု၊ နေရာပြောင်းရွှေ့မှု၊ ကာလအပိုင်းအချက်။

၄။ လုပ်ငန်းလုပ်ငန်း

A. Broadlawns ကံနန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ စောင့်ရှောက်မှု၊ ကုသမှု၊ ရိတ်ချိတ် ဝေပေးနိုင်သည့် ယုံမှန်သည့် ရှိစေသည့် လူနာများအကြား သင့်တော်သည့် ဝေပေးမှုများကို ထောက်ပံ့ပေးပါသည်။ သို့သော်လည်း BMC မှ လူနာများအနေဖြင့် ကံသင့်သည့် ကုသမှုများအကြား ဝေပေးနိုင်သည့် ဝေပေးမှုများကို လိုအပ်ပါက လိုက်နာ၍ အခြားကံသင့်မှုများ ပြုလုပ်ပါမည်။

B. လူနာအနေဖြင့် ဝေဒနာများကို ထောက်ပံ့မှု; အစီအစဉ်အဖွဲ့ဝင် ဝေဒနာများကို ထောက်ပံ့မှု; အကြား ဝေလန္တက္ကသိုလ် သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းစဉ် ကောင်းစွာ နားလည်အောင် မျှော်လင့်သောဘဲ BMC အနေဖြင့် ပိုမိုထူးချွန်သည့် အခွင့်အလမ်းများကို လူနာထံမှ ဝေဒနာများကို ရယူရန် လုပ်ဆောင်သွားပါမည်။

- a. သင့်တော်သည့် ဆက်စပ်မှုများအား ထုတ်ဖော်ပြီး ကံသင့်မှုများကို ထောက်ပံ့မှု လုပ်ဆောင်သည့် အောက်ဖွဲ့ဝင်များအား လုံး ပါဝင်ပါသည် -
 - i. ဝေဒနာများကို ထောက်ပံ့မှု; အစီအစဉ်အဖွဲ့ဝင် သို့မဟုတ် လူနာကို စောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် ဝေပေးမှုများ (ဝေပေးမှုများ ဝေပေးမှုများ သတိပေးမှုများ ဆက်စပ်မှုများ လုပ်ဆောင်ပါမည်) ဖြစ်ပေါ်ပါသည်။ ဤသတိပေးမှုများ ရိုးရှင်းသည့် ဘာသာစကား အဖွဲ့ဝင်များ ဖော်ပြပါအတိုင်း ဝေပေးမှုများကို လိုအပ်ပါက လုပ်ဆောင်သည့် ECA များကို ရှင်းလင်းဖော်ပြပါမည်။



အကူ မိန့်ကူ၊ အိမ်ထောင်ရေး

အဖြေအစည်း - ကံယုပုပုနုနုညု လမုးညးနု- အေကြေကြေ အုပွီပီရေ

မူလ ရက်ကွဲ- ၀၆/၂၀၁၉
နောက်ဆုံး စာရေးဆွဲ/ရုပ်နှုတ်ဆွဲဆေးမး-

နံပါတ်- မှုဘုကမုး
စာမိကုးဝု 4

အေဘုကကုးအရာ- ဝေပုပုစာ ဝုဝုဝု အေဝုကြးကောကုပုခင်းမး

စာရေးသားသတ်ပေးခံကု ပေးအယုညုဝေနုမုစုရ် ရကုပေပုခင်း ၃၀ ဝေကံးမုသာ ECA မးကို စတင်ဆေကြေညုပုစုစုဘုကကုး ဝေဖာပုပုခင်း စသညိပုဝုငါသညိ။

ii. မုပညုစုံသညု ဝေငြေဘုကးဝေထာကံးမး ဝေလစုကကုးတ တငြေဝေးလာသညု လူနာကို မညဲသို၊ ဝေကကုးမုနုပုပညုစုံအေညုပုဆေငုမညု အေဘုကကုးဘုကးပုခင်းဝုဝုဝု ထိုကဲသို၊ လုပုဆေငုငါနုညု သင့်ဝေတာသညု အခြင့်အေရးကိုပေးရနု လုပုဆေငါမညု။ ဝေဆးပုံမု ဤသတ်ပေးခံကု စာပုဖင့်ဝေရးသား သတ်ပေးရမညုပုစုစုပီး ဝေလစုကကုးတဝေဖာငါ ဗပီးပုပညုစုံစုပုဖင့်နုနု လူနာမု လိုအယုညုအခံကုလကုး ရယုရနုစုကု ဆကြေယုမညုသူမးကိုလညုး ဝေထာကံးပေးရပါမညု။

iii. လူနာမု ဝေလစုကကုးတတငြေဝေးညု ကာလအတြင်း ဝေငြေဘုကးဝေထာကံးမး ဝေလစုကကုးတကို ဗပီးပုပညုစုံစုပု တငြေဝေးလာပါက ဝေငြေဘုကးဝေထာကံးမး ရယုရနုငုဝုဝု ပတ္တကုပီး ဆုံးပုဖတ်ကုခင်း ပုပီလုပါမညု။

b. ယခင်ယမးအတြကု ဝေဝုကြးကံးနုနုရ် BMC မု ဝေရးပုဆင့်ဝေပုခင်း ပုငင်းပယုပုခင်းမးကို ပုပီလုပုပါက သင့်ဝေတာသညု လုပုဆေငုအတြကု လိုအခံကုမု ကြေပုဟးနုငါသညု။ BMC မု လူနာကို ဝေငြေဘုကးဝေထာကံးမး ဝေလစုကကုးတဝေဖာ ပေးအပုမညုပုစုစုပီး ဝေငြေဘုကးဝေထာကံးမး အစီအစဉ် ရယုရနုညိ စာပုဖင့်ဝေရးသား သတ်ပေးရမညု ထို၊ အပုငု ရယုထားသညု ကံးမးဝေရးဝနုဆေငုအတြကု ဝေငြေဘုကးဝေထာကံးမး ဝေလစုကကုးတတငြေဝေးရမညု ဝေနုကုးသတုကုကုလညုး ဝေဖာပုပုထားရမညု။ ဤနုကုးသတုကုကု စာရေးသားသတ်ပေးခံကု ပေးအပုပီး ရကုပေပုခင်း ၃၀ ထကု မေစာစေရ သို၊ မဟုတု ကံးမးဝေရးဝနုဆေငုပေးထားမးအတြကု ကုသမးနုကုငုးမုအေဝုကြးဆပုနု ဝေငြေတာင်းခံလးတ စတင် ထုတုပေးလိုကုညုရကု ရကုပေပုခင်း ၂၄၀ ထကု မေစာစေရ။ ဤအခံကုလမးအတြင်း ဗပီးပုပညုစုံသညု ဝေလစုကကုးတဝေဖာ တငြေဝေးခဲပါက BMC အေနုဖင့် ဝေလစုကကုးတကို လင်ညုပုမနုပုမနု ဆကုကုဆေကြေကုပေးရပါမညု။

- C. BMC အေနုဖင့် ပုပညုယု သို၊ မဟုတု အစိုးရပေစညုးမံးမးအရ ကင်းလြတြင့်ရေသာ လူနာ၏ ပိုငါးပစာညုးမးကို ရယုရနုကီးစးမညု မဟုတု။
- D. လူနာမု ဗပီးပုပညုစုံသညု ဝေငြေဘုကးဝေထာကံးပေးမး အစီအစဉ် ဝေလစုကကုးတကို တငြေဝေးခဲဗပီး BMC မုလညုး လူနာမု ဝေဆးကုသစးရိတုဝေထာကံးမး ရသင့်သညု ယုဘုကညုပါက လူနာမု ဝေဆးကုသစးရိတုဝေထာကံးမးကို ဝေလစုကကုးဗပီး ငေထာကံးပေးမးတြင့် အကံးဝံးညု ဆုံးပုဖတ်ကုသညုအခံကုထိ BMC အေနုဖင့် သင့်ဝေတာသညု ဆုံးပုဖတ်ကုခင်းကို ဝေရးပုဆင့်ဝေထားနုငါသညု။



အကူ မိန့်ကူး အိမ်ထောင်ရေး

အဖြေအစည်း - ကံယုဂျပနုန္ဒညု လမုးညးနု- အေကြေကြ အပွဲပီဝေးရး

မူလ ရက်ကြီး- ၀၆/၂၀၁၉
နောက်ဆုံး စာစုဝေးရး/ရုပ်နှုညးစုဝေးရး-

နံပါတ်- မှုဘုကမုး
စာမိကုးဝူတ 5

အေဘုကကုးအရာ- ဝေပုစာ ဝုဝုဝု အေဝုကြးကောကုပုခင်းမား

E. ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုးအတြကု လူနာ၏ အက်းဝိငွေကို ပျင်းပယွံရပါက လူနာသို့ ပထမဆုံး ကုသမးနောကွဲမုးအေဝုကြးဆပူနု ဝေငြေဘုကးခံလးဘ ဝေပးအပူညးရကွဲစပီး ရကုပေပါင်း ၁၀၀ အထိ ပိုမိုထူးချွားသညး အေဘုကးဝေငြေကကွဲမုး လုပုဆောင့်ကွဲမုး လုပုဆောင့်ကွဲမုး BMC မွ ဝေဘီရပွားထားပါမညး ထို့အပု ဤမူဝါဒ၏ အနုး ၄ဘီတြ ဝေဖာပုပထားသညးအတိုင်း လူနာကို ထုပေပါင်း ဝေနာက္ကီးသတုတုကွဲလညး ဝေပးမညးပုစုပါမညး။


a. ဝေလဘုကကွဲမုးတဝုညးကလအတြင်း မညးအခါနွဲဆို လူနာမု စပီးပုညးစုံသညး ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုး ဝေလဘုကကွဲမုး တညးခဲပါက ဝေဆးဂံမု ECA မားကို ရပွားထားစပီး ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုးအတြကု လူနာ၏အက်းဝိငွေကို ဆုံးပုဖတုပေးစပီး လူနာအား ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုးရယူနုပုခင်း ရှိမရှိကို အေဘုကကုးဘုကားရပါမညး။

i. လူနာမု ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုးအတြကု အက်းဝိငွေသောလညး အမဲကုသဖို့ အတြကု အက်းမဝငါက ဝေဆးဂံမု လူနာပေးဝေခရမညး ပမာဏဖာပုပထားသညး ဝေပုစာကို လူနာအား ပေးအပူမညး။

ii. လူနာမု ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုးအတြကု အက်းဝိငွေက ဝေဆးဂံမု ယခယုထားသညး ECA မားကို ထိနုးသိမုးထားပေးရမညး။

b. လူနာမု စပီးပုညးစုံပုခင်းမရှိသညး ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုး ဝေလဘုကကွဲမုးက ဝေလဘုကကွဲမုးတဝုညးကလအတြင်း တညးလာပါက လူနာအေပုဖဝု ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုး ဝေလဘုကကွဲမုးကို ပုညးစုံတြာတဝုညး ဝေဆးဂံမု လူနာသည ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုးအတြကု အက်းဝိငွေပုခင်း ရှိမရှိကို ဆုံးပုဖတုပေးနုညးထိ သို့မဟုတု ကုသမးနောကွဲမုးအေဝုကြးဆပူနု ဝေဘုကးခံလးဘ ထုတုပေးလိုက္ကညး ပထမရကွဲစပီး အမားဆုံး ရကုပေပါင်း ၂၄၀ ဘုကသညးတိုင်း လူနာမု ဝေနာက္ကပု အခါကွဲလကွဲမုးကို ပေးအပူ ပိုက္ကညးထိ ဤအာမခံပေပုလစီ အနုး ၄ဘီတြ ဝေဖာပုပထားသညးအတိုင်း အေဘုကကုးဘုကားစာတြကု လူနာအတြကု ဝေဖာပုပထားသညး ဝေနာက္ကီးသတုတုကုကေရာက္ကညးထိ အပူညးအဝ ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုးအတြကုကွဲမုးဝေထာ ဆုံးပုဖတုကွဲ မွနုညး မွထုရနု ဝေနာက္ကီးသတုတုကုကေရာက္ကညးထိ ဝေဆးဂံမု ECA မားကို ရပွားထားရမညး။

c. ကုသမးနောကွဲမုးအေဝုကြးဆပူနု ဝေဘုကးခံလးဘ ထုတုပေးလိုက္ကညး ပထမရကွဲစပီး ရကုပေပါင်း ၂၄၀ ဘုကသညးတိုင်း လူနာမု စပီးပုညးစုံသညး ဝေငြေဘုကးဝေထာကွဲမုး ဝေလဘုကကွဲမုးကို မတညးဘဲ အေဘုကကုးဘုကားမး လိုအပွဲကွဲမုးလညး စပီးပုညးစုံပါက ဝေဆးဂံမု ECA မားကို စတညးပုဆောင့်နုညး။

 ဒက္ခေ မိနက္ခေ အိဉ်ဝါဝါ	အဖြေအစညး - က်ယုပုနုညး လမးညးန - အေထေထေ အုပိပိေရး	
	မူလ ရကြိ - ဝေခာက္ခိး စစဝေခးမး/ပုပုညးစစဝေခးမး-	၀၆/၂၀၁၉
အေပုကကးအရာ-	ဝေပုစာ ဝဲဝဲဝဲ အေဝဲကြးကေကကုပုခးမး	

F. BMC ကြဲ အခကိမ္မကိမ္မ ကုသဖူးညး လုနာမးအကြက ဝေခးဂံမ္မ ဤအာမခံပေပုလစီအရ အေပုကကးအရာမး သတ္တဝိက္ခိးကို တစွပိဉ်က ကိုက္ခိးအေခ ဝေခာကြကပေးရမညး။ BMC မွ လုနာမး အခကိမ္မကိမ္မသမးမးအကြက က်နိဉ်နညး ပေးခေခရမညး ကုက္ခိးရိက္ခိးပေပုလိက္ခိးက ဝေခာက္ခိး ကုသခဲမးအကြက ဝေလပုကကးကလ မေကးခေထိ ECA(မး) ကို စတညးပုခးမး မျီလုပုပါ။

ဇြေ ၁၈ ရက၊ ၂၀၁၉ ခုဝဲဝဲဝဲ ခံသမာမိအဖြေမ္မ အတညးပုပိပိပေးထားညး

ဂ်ဒီ ဂ်ဉ်၊ အလုပုမးခေခာ အရာဂ်ခိပိ